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Informujemy, iż od 1 marca br. nowym Komendantem Komisariatu Policji w Skoczowie został kom. Jacek Bąk.
Pełniący dotychczas tę funkcję Krzysztof Justyński, przeszedł do pracy w Komisariacie w Jastrzębiu-Zdroju.
           
Komendant Jacek Bąk jest mieszkańcem Jastrzębia. Zapytany o przebieg dotychczasowej pracy, udzielił wywiadu, który Państwu
prezentujemy.
 
Jak zaczęła się Pana przygoda z Policją? Skąd pomysł na

wykonywanie tego, niełatwego dodajmy, zawodu? 
W 1991 roku wstąpiłem do Policji w Jastrzębiu, tak więc 1 maja tego roku obchodzić będę 15-lecie mojej służby. Przez pierwsze dwa lata
pracowałem jako policjant patrolu w Komisariacie I Policji w Jastrzębiu – Zdroju. W marcu 1993 r. za sprawą awansu zostałem przeniesiony
do grupy operacyjno-dochodzeniowej. W grupie tej pracowałem do 1999r. W 1997r. rozpocząłem studia w Wyższej Szkole Policji w
Szczytnie. Po reorganizacji struktury Policji w Jastrzębiu-Zdroju zostałem przeniesiony do Sekcji Kryminalnej Komendy Miejskiej Policji w
Jastrzębiu-Zdroju, gdzie pracowałem do końca lutego br.
            W latach 2000-2002 ukończyłem uzupełniające studia magisterskie na Akademii Świętokrzyskiej – politologia. W 2002r. zostałem
Kierownikiem Referatu Dochodzeniowo-Śledczego. Od stycznia 2005r. objąłem stanowisko Z-cy Naczelnika Sekcji Kryminalnej Komendy
Miejskiej Policji w Jastrzębiu-Zdroju, a od kwietnia tegoż roku, zostałem Rzecznikiem Prasowym Komendanta Miejskiego Policji w Jastzrębiu-
Zdroju.

            Tak więc w pracy swej prowadziłem, a także nadzorowałem postępowania zwłaszcza przeciwko życiu i zdrowiu. 

A czym Pan zajmuje się po służbie? 
Moje zainteresowania to m.in. zagadnienia Public Relations. Interesuję się jednak także piłką nożną i siatkówką -  jako kibic i nie tylko
(Komendant ma dwóch synów: 13 i 5 lat – przyp. red.) W wolnych chwilach rysuję, a rysunkami obdarowuję swoich znajomych. Jeden z

moich rysunków został zlicytowany podczas jastrzębskiego finału WOŚP w styczniu br. 
            Dziękuję za rozmowę, życzę powodzenia oraz sukcesów w pracy.

Z kom. jackiem Bąkiem rozmawiała: Ewa Bojda
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